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Katere storitve SC Pomurje ste bili deležni, kakšna je bila izvedba, kako ste bili z 

njimi zadovoljni? 

Sama sem se redno udeleževala Tednov izobraževanj v vlogi starša. Pridobila sem ogromno 

dodatnega znanja in koristnih informacij, ki jih lahko s pridom uporabljam pri premagovanju 

primanjkljajev svojega otroka, saj kot starš neizbežno opravljaš tudi vloga terapevta. Poleg 

znanja sem izkoristila tudi možnost neposrednega kontakta s strokovnjakom. Izbor 

predavateljev je bil odličen in je obsegal »mavrico« primanjkljajev in potreb naših otrok.   

 

Kako pomemben del pri vzpostavljanju mreže podpore za otroke in njihove družine 

se vam zdijo storitve SC Pomurje? 

Ker smo regija, kjer je še vse dobesedno v povojih oziroma nekatera področje še sploh niso 

pokrita, so storitve, ki jih je nudil SC Pomurja, po mojih izkušnjah ena in edina točka, kjer te 

kot starša lahko na enem mestu opremijo z osnovnimi informacijami kam in kako po pomoč.  

 

Katere storitve pogrešate? 

Na kratko bi lahko rekla, pogrešam vse storitve, od logopeda, delovnega terapevta, 

fizioterapevta, terapevta senzorne integracije… Sam strokovni center pa bi mogoče lahko 

razvil multidisciplinarno enoto, ki bi nudila od logopedskih storitev, psihologa, pedopsihiatra, 

delovnega terapevta in še cel sklop strokovnjakov, ki bi bili v pomoč otrokom, kakor družini. 

Mogoče pa enkrat      . Saj veste kaj pravijo: Nikoli ne prenehajte sanjati, kajti morda bo 

svet sanj nekoč postal vaš resničen svet.  

 

Kakšno je vaše mnenje o potrebi po nadaljevanju izvajanja dejavnosti SC Pomurje? 

Nujna, kajti vrzel je ogromna. Področje vzgoje in izobraževanja ima premalo ali skoraj nič 

znanja s področja otrok s pp.  Inkluzija pri nas obstaja samo na papirju, konkretno pa se je ne 

izvaja. Dobesedno imaš kot starš otroka s pp ob vpisu v redni vrtec ali šolo občutek, da si se 

znašel v blodnjaku. 


